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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2024-08-21 

Tid: 1900 

Plats: Messenger  

Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Elina Liljeblad, 

Malin Karlsson, Camilla Forsell, Ulrika Larefalk.  

Förhinder: Winnie Gundersen.  

 

§ 62 Öppnande av mötet  

Lars hälsade alla välkomna till mötet och presenterade det som öppnat.  

§ 63 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Marie 

§ 64 Fastställande av dagordningen 

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen.  

§ 65 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna.  

§ 66 Bordlagda ärenden  

 Avtal med webbansvarig 

 Bordlades till nästa möte.  

Fysiskt styrelsemöte  

Camilla meddelade att plats är bokad för styrelsens fysiska styrelsemöte. Detta 

möte kommer äga rum den 13/10 i Upplands Väsby, där styrelsen startar med en 

gemensam lunch för att sedan genomföra mötet.  
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§ 67 Ingående/utgående post 

Sponsorer 

Elina letar efter sponsorspartner berörande foder till klubbens stående 

aktiviteter.  

Mail från medlem 

En av klubbens medlemmar har mailat ordförande berörande uppfödare som 

hänvisas på klubbens hemsida som inte följer klubbens avelsregler. Styrelsen 

beslutar att Lasse kontaktar berörda uppfödare avseende styrelsens beslut om att 

föra bort dessa från uppfödarlistan.  

Årsmötesprotokollet  

Ordföranden menar på att han inte fått årsmötesprotokollet, men tar kontakt med 

sekreteraren från årsmötet för att se om detta kan skickas till honom. 

Ordförandemöte 

Lasse har blivit kallas på ordförandemöte där samtliga ordföranden i SSRKs 

rasklubbar blivit kallade på möte i september och november.  

Medlem önskar broschyrer  

Medlem önskar broschyrer, uppdrogs åt Winnie att skicka dessa till medlemmen.  

§ 68 Avdelningarna  

Aktiva Cockrar  

Annis har uppmanat alla kontaktpersoner att skicka in material till tidningen om 

det finns någonting planerat. 

Aktiva Cockrar Östergötland arrangerar den 31 augusti en träff med fokus på 

viltspår. Avgiften för detta är 100:-/deltagare.  

Aktiva Cockrar Östergötland arrangerar även sin inofficiella utställning den 

22/9, be Eva göra en påminnelse på Facebook att anmäla dit.  

Aktiva Cockrar Göteborg planerar för en adventspromenad senare i december, 

mer information kommer på deras Facebooksida.  
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§ 69 Ekonomi 

Ulrika meddelade att ekonomin ser god ut. Ulrika meddelade att vi på det fysiska 

styrelsemötet bör diskutera vad vi ska göra med pengarna.  

§ 70 Kommittéer/poster 

Avel  

Ansvarig: Lars Nyman 

Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 

Dufwa). 

Inget att rapportera.  

Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 

Lotta meddelade att hon beställt rosetter till aktiva cockrars utställningar.  

Hon meddelade att hon tagit kontakt med Vilsta Sportcenter om att byta plats till 

Club Showen nästa år, då utställningen ska hållas inomhus. Förslag är också att 

bjuda in ACC (Amerikansk Cocker Cirkel) om de vill genomföra en utställning 

på samma plats, samma dag.  

Jakt 

 Ansvarig: Marie Arnhage 

 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   

Inget att rapportera. Däremot kommer Marie och Ulrika deltaga vid ett 

samverkans möte som är planerat i september.  

Viltspår 

Ansvarig: Elina Liljeblad   

Inget att rapportera.  
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Medlemsregister m.m.  

 Ansvarig: Maria Terning  

I juni hade vi 1231 medlar vilket visar på att klubbens medlemsantal ökat sedan 

sist.  

§ 71 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Inget att rapportera.  

Styrelsen bjuder in honom till nästkommande möte.  

Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 

Uppdrogs åt Stina att skicka en till Eva att medlemmarna inte får missa att anmäla till 

Aktiva Cockrar Östergötlands utställning den 22/9.  

§ 72 Köpa Hund 

 SKK eftersöker en friställd cocker  

 Bordlades till nästa möte.  

§ 73 Exteriördomarkonferensen 2024  

Domarkompendiet  

Har vi fått tillbaka kompendiet efter granskning med de sista ändringarna. Därefter är det redo 

att skickas till tryckeriet.  

Konferensen  

Kommer avhållas i Järvsö, där någon från styrelsen kommer att närvara. Efter konferensen 

kommer vi att tacka Tord Lundborg för hans insats i arbetet med domarkompendiet och som 

presentatör.  

§ 74 Övriga frågor 

Inga övriga frågor.   

§ 75 Nästa möte 

Onsdagen den 11 september klockan 1900 via Messenger.  

§ 76 Avslutande  

Lars tackade alla förmötet och förklarade det som avslutat. 
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Vid protokollet 2024-08-21 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Marie Arnhage 
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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  


Datum: 2024-08-21 


Tid: 1900 


Plats: Messenger  


Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Marie Arnhage, Elina Liljeblad, 


Malin Karlsson, Camilla Forsell, Ulrika Larefalk.  


Förhinder: Winnie Gundersen.  


 


§ 62 Öppnande av mötet  


Lars hälsade alla välkomna till mötet och presenterade det som öppnat.  


§ 63 Val av mötesfunktionärer  


Sekreterare: Stina 


Justerare: Marie 


§ 64 Fastställande av dagordningen 


Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen.  


§ 65 Föregående mötesprotokoll  


Lades till handlingarna.  


§ 66 Bordlagda ärenden  


 Avtal med webbansvarig 


 Bordlades till nästa möte.  


Fysiskt styrelsemöte  


Camilla meddelade att plats är bokad för styrelsens fysiska styrelsemöte. Detta 


möte kommer äga rum den 13/10 i Upplands Väsby, där styrelsen startar med en 


gemensam lunch för att sedan genomföra mötet.  


 


 







 


§ 67 Ingående/utgående post 


Sponsorer 


Elina letar efter sponsorspartner berörande foder till klubbens stående 


aktiviteter.  


Mail från medlem 


En av klubbens medlemmar har mailat ordförande berörande uppfödare som 


hänvisas på klubbens hemsida som inte följer klubbens avelsregler. Styrelsen 


beslutar att Lasse kontaktar berörda uppfödare avseende styrelsens beslut om att 


föra bort dessa från uppfödarlistan.  


Årsmötesprotokollet  


Ordföranden menar på att han inte fått årsmötesprotokollet, men tar kontakt med 


sekreteraren från årsmötet för att se om detta kan skickas till honom. 


Ordförandemöte 


Lasse har blivit kallas på ordförandemöte där samtliga ordföranden i SSRKs 


rasklubbar blivit kallade på möte i september och november.  


Medlem önskar broschyrer  


Medlem önskar broschyrer, uppdrogs åt Winnie att skicka dessa till medlemmen.  


§ 68 Avdelningarna  


Aktiva Cockrar  


Annis har uppmanat alla kontaktpersoner att skicka in material till tidningen om 


det finns någonting planerat. 


Aktiva Cockrar Östergötland arrangerar den 31 augusti en träff med fokus på 


viltspår. Avgiften för detta är 100:-/deltagare.  


Aktiva Cockrar Östergötland arrangerar även sin inofficiella utställning den 


22/9, be Eva göra en påminnelse på Facebook att anmäla dit.  


Aktiva Cockrar Göteborg planerar för en adventspromenad senare i december, 


mer information kommer på deras Facebooksida.  


 







 


§ 69 Ekonomi 


Ulrika meddelade att ekonomin ser god ut. Ulrika meddelade att vi på det fysiska 


styrelsemötet bör diskutera vad vi ska göra med pengarna.  


§ 70 Kommittéer/poster 


Avel  


Ansvarig: Lars Nyman 


Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 


Dufwa). 


Inget att rapportera.  


Utställning  


Ansvarig: Lotta Frankesjö  


Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 


Lotta meddelade att hon beställt rosetter till aktiva cockrars utställningar.  


Hon meddelade att hon tagit kontakt med Vilsta Sportcenter om att byta plats till 


Club Showen nästa år, då utställningen ska hållas inomhus. Förslag är också att 


bjuda in ACC (Amerikansk Cocker Cirkel) om de vill genomföra en utställning 


på samma plats, samma dag.  


Jakt 


 Ansvarig: Marie Arnhage 


 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   


Inget att rapportera. Däremot kommer Marie och Ulrika deltaga vid ett 


samverkans möte som är planerat i september.  


Viltspår 


Ansvarig: Elina Liljeblad   


Inget att rapportera.  


  


 







Medlemsregister m.m.  


 Ansvarig: Maria Terning  


I juni hade vi 1231 medlar vilket visar på att klubbens medlemsantal ökat sedan 


sist.  


§ 71 Media  


Tidningen 


Ansvarig: Henrik Johansson 


Inget att rapportera.  


Styrelsen bjuder in honom till nästkommande möte.  


Hemsida + Facebook 


Ansvarig: Eva Frisk 


Uppdrogs åt Stina att skicka en till Eva att medlemmarna inte får missa att anmäla till 


Aktiva Cockrar Östergötlands utställning den 22/9.  


§ 72 Köpa Hund 


 SKK eftersöker en friställd cocker  


 Bordlades till nästa möte.  


§ 73 Exteriördomarkonferensen 2024  


Domarkompendiet  


Har vi fått tillbaka kompendiet efter granskning med de sista ändringarna. Därefter är det redo 


att skickas till tryckeriet.  


Konferensen  


Kommer avhållas i Järvsö, där någon från styrelsen kommer att närvara. Efter konferensen 


kommer vi att tacka Tord Lundborg för hans insats i arbetet med domarkompendiet och som 


presentatör.  


§ 74 Övriga frågor 


Inga övriga frågor.   


§ 75 Nästa möte 


Onsdagen den 11 september klockan 1900 via Messenger.  


§ 76 Avslutande  


Lars tackade alla förmötet och förklarade det som avslutat. 







 


Vid protokollet 2024-08-21 


Sekreterare      Ordförande   


Stina Frankesjö    Lars Nyman 


    


Justerare  


Marie Arnhage 
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